



ការផ្សារភ្ជាប់

ជ្រុងរបស់អគ្គនាយក

ជំហរស្នូលសហគមន៍ PPSD និស្សមស្វាគមន៍មកកាន់ព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មាន (ប្រចាំសប្តាហ៍/ពីរសប្តាហ៍) របស់យើង! ការកែលម្អនិងការទំនាក់ទំនងទូទាំងស្រុក គឺជាអាទិភាពចម្បងសម្រាប់ខ្ញុំ ដូច្នេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មាននេះយោងតាមរបស់យើង ស្គាល់បុគ្គលិកដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងឱ្យកាន់តែប្រសើរឡើង ឃើញរឿងដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនដែលកំពុងកើតឡើងនៅក្នុងសាលារៀនរបស់យើង និងដឹងអំពីកិច្ចប្រជុំ និងព្រឹត្តិការណ៍នាពេលខាងមុខ។

ខែមីនា គឺជាពេញទៅដោយព័ត៌មានដ៏គួរឱ្យរំភើបនៅ PPSD ប៉ុន្តែការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពដែលខ្ញុំចូលចិត្តបំផុតគឺទាក់ទងនឹងការផ្តល់ (ជ្រើសរើសបុគ្គលិក)។ ដោយសារការកសាង និងរក្សាក្រុមអ្នកអប់រំដែលមានទេពកោសល្យមានសារៈសំខាន់ចំពោះភាពជោគជ័យរបស់យើង នៅក្នុងខែនេះ យើងបានបង្កើនការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើងដោយប្រកាសការងារឱ្យលឿនជាងមុនដែលធ្លាប់មានកន្លងមក។ ខ្ញុំមានសេចក្តីរំភើបក្នុងការប្រកាសថា យើងបានជ្រើសរើសអ្នកអប់រំចំនួន 16 នាក់រួចហើយ សម្រាប់មុខតំណែងដែលពិបាកនឹងបំពេញនៅឆ្នាំសិក្សាបន្ទាប់។

PPSD ក៏កំពុងផ្តល់ការគាំទ្រកាន់តែប្រសើរឡើងផងដែរសម្រាប់បុគ្គលិកបច្ចុប្បន្នរបស់យើងជាមួយនឹងឯកអគ្គរដ្ឋទូតគ្រូបង្រៀននៅក្រុងអូស្ត្រាលី និងរហូតដល់ \$8,000 សម្រាប់គ្រូបង្រៀនម្នាក់សម្រាប់វិញ្ញាបនបត្រ ESL របស់ពួកគេ។ ខ្ញុំក៏បានបំពេញមុខតំណែងជាច្រើនផងដែរក្នុងនាមជាគណៈកម្មាធិការដឹកនាំ ហើយខ្ញុំពិតជារំភើបដែលឃើញក្រុមនេះបានដំណើរការ។ អ្នកអាចស្គាល់ក្រុមដឹកនាំរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។



រដ្ឋមន្ត្រី JAVIER MONTAÑEZ
អគ្គនាយកស្តីទី

អបអរសាទរចំពោះសិស្ស

សិស្សដែលមានទេពកោសល្យ និងឧស្សាហកម្មព្យាយាមរបស់យើងកំពុងធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យជាមួយរាល់ថ្ងៃ! នេះគ្រាន់តែជាឧទាហរណ៍មួយចំនួនប៉ុណ្ណោះ។



ដើងឯកអ្នក
ក្រុមលេងអ្នកបបបុណ្យរបស់វិទ្យាល័យ បានឈ្នះពានរង្វាន់ 2022 R.I. Scholastic State Chess Championship ក្នុងខែនេះ។ ពួកគេនឹងបន្តទៅការប្រកួតថ្នាក់ជាតិរបស់វិទ្យាល័យអាមេរិកនៅទីក្រុង Memphis នៅខែក្រោយ! **វិទ្យាល័យ Central** បានជាប់ចំណាត់ថ្នាក់លេខ 3 ក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះ។ ជ័យយោសិស្សយើងទាំងអស់គ្នា!



សូត្រកំណាព្យ
សូមសរសើរចំពោះ **Mariama Bandabaila របស់វិទ្យាល័យ Classical** រូបភាពពីខាងឆ្វេងដែលបានក្លាយជាបេក្ខជនចុងក្រោយរបស់រដ្ឋ និង **Johanny Duran របស់វិទ្យាល័យ Central** ដែលបានជាប់ចំណាត់ថ្នាក់លេខ 2 ក្នុងការប្រកួតការសូត្រកំណាព្យប្រចាំឆ្នាំនៅវិទ្យាល័យទូទាំងរដ្ឋ (Annual Poetry Out Loud Statewide High School Recitation) លើកទី 17 កាលពីថ្ងៃអាទិត្យ ទី 6 ខែមីនា។



អនុបណ្ឌិតផ្នែកមនុស្សយន្ត
សូមអបអរសាទរដល់ក្រុមមនុស្សយន្តនៅ **វិទ្យាល័យ Mount Pleasant** ដែលបានទទួលចំណាត់ថ្នាក់លេខ 2 នៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ការប្រកួតដើមឯកបច្ចេកវិទ្យាឆ្នាំ 2022 RI (RI FIRST Tech Challenge Championship) នៅវិទ្យាស្ថានបច្ចេកវិទ្យា NEI និងហោតព្រៀរទៅកាន់ **Andreina Sanchez** សម្រាប់ការជាប់ក្នុងបញ្ជីចុងក្រោយរបស់ព្រឹទ្ធស្រុស (Dean's List Finalist) សម្រាប់ភាពជាអ្នកដឹកនាំ និងការប្តេជ្ញាចិត្តដ៏អស្ចារ្យ!



ចំណាប់អារម្មណ៍របស់បុគ្គលិក

មកស្គាល់មនុស្សអស្ចារ្យដែលធ្វើការជាមួយសិស្សរបស់យើងជាមួយរាល់ថ្ងៃ!

Amy Mello Messinger, LICSW
អ្នកសម្របសម្រួលជំនួយកម្រោង AWARE មានទីតាំងនៅ៖ សាលាបឋមសិក្សា Fortes Lima បានចូលរួមជាមួយ PPSD នៅក្នុង៖ ឆ្នាំ 2015

តើអ្នកនឹងពណ៌នាអំពីតួនាទីរបស់អ្នកនៅក្នុង PPSD យ៉ាងដូចម្តេច?
ខ្ញុំសម្របសម្រួលជំនួយធំចំនួនពីរដែលគាំទ្រដល់សុខភាពផ្លូវចិត្ត និងកសាងចំណេះដឹងរបស់គ្រូបង្រៀនអំពីការសិក្សាសង្គមអារម្មណ៍ (SEL) តាមរយៈការអភិវឌ្ឍ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ។ នេះជួយសិស្សរបស់យើងឈានដល់សក្តានុពលពេញលេញរបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំក៏មានទំនួលខុសត្រូវផងដែរចំពោះការផ្តល់ជំនួយដើម្បីគាំទ្រដល់ការជ្រើសរើស និងការរក្សាទុកអ្នកប្រឹក្សា បុគ្គលិកសង្គម និងអ្នកចិត្តសាស្ត្រសាលារៀនដែលគាំទ្រដល់សិស្ស និងបុគ្គលិករបស់យើង។

តើអ្វីជាផ្នែកដ៏ល្អបំផុតនៃការងាររបស់អ្នក?
នៅពេលឃើញសហការីរបស់ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានសុពលភាព ហើយនៅពេលដែលពួកគេមានអារម្មណ៍ថាពួកគេមានសំឡេង (សិទ្ធិ)។ វាជាការលើកទឹកចិត្តខ្លាំងណាស់ក្នុងការឃើញអ្នកគ្រប់គ្រង គ្រូបង្រៀនសិស្សានុសិស្ស និងមាតាបិតាទាំងអស់យល់អំពីសារៈសំខាន់នៃសុខភាពផ្លូវចិត្តនៅពេលនេះ។ ខ្ញុំបានឃើញសិស្សានុសិស្សជាច្រើនស្វែងរកសេវាកម្មដែលប្រហែលជាមិនបានធ្វើមុនពេលដំណើរការ និងចំណាយពេលយ៉ាងច្រើនសម្រាប់ការអន្តរាគមន៍ដំបូង។

តើមានវិធីអ្វីខ្លះដែលអ្នកបានឃើញការងាររបស់អ្នកមានឥទ្ធិពលដល់សាលារៀន និងសិស្ស?
ចំនួននៃការងារតម្លៃស្រដៀងដែលយើងកំពុងបំពេញបានកើនឡើង។ យើងអាចធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវភាពជាគ្រូបង្រៀនអ្នកជំនាញសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលមានមូលដ្ឋាននៅសាលារៀន។ ជាមួយនឹងភាពប្រសើរឡើងនេះ យើងអាចផ្តល់សេវាដល់សិស្សលឿនជាងមុនដែលជាកត្តាសំខាន់ក្នុងការជៀសវាងវិបត្តិ។ ខ្ញុំបានឃើញផងដែរនូវអ្នកជំនាញដែលមាននៅទីនេះអស់រយៈពេល 25 ឆ្នាំ ឬយូរជាងនេះ ទទួលបានធនធាន និងការគាំទ្រថ្មីៗ។ ការដឹកនាំការងារសង្គមផ្សេងទៀត ហើយខ្ញុំក៏សង្ឃឹមផងដែរថានឹងជួយរៀបចំអនាគតរបស់ស្រុក ដោយធ្វើការលើដំណើរការធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងសម្រាប់របៀបដែលអ្នកហាត់ការចូលមកក្នុង PPSD និងធ្វើការជាមួយមហាវិទ្យាល័យក្នុងតំបន់ដើម្បីបង្កើតផ្លូវសម្រាប់អ្នកមានទេពកោសល្យក្នុងតំបន់។

តើអ្វីដែលអ្នកចង់ឱ្យមនុស្សកាន់តែច្រើនដឹងអំពីការងាររបស់អ្នក?
ខ្ញុំគិតថាឱ្យមានការយល់ដឹងកាន់តែច្រើនឡើងអំពីភាពស៊ីជម្រៅនៃការផ្តល់សេវាកម្មរបស់ PPSD ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យមនុស្សដឹងអំពីប្រព័ន្ធគាំទ្ររបស់យើងដែលបានធ្វើការវិវត្តលើសពីគំនិតចាស់នៃអ្នកផ្តល់ប្រឹក្សាការណែនាំដែលផ្តល់ជំនួយអារម្មណ៍។ យើងមានការយល់ដឹងកាន់តែច្បាស់អំពីសារៈសំខាន់នៃសុខភាពផ្លូវចិត្តនិងការសិក្សាសង្គម អារម្មណ៍ ហើយយើងត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីជួយ!

វាជាដំណឹងល្អ៖ PPSD មាននៅក្នុងសារព័ត៌មាន

- [សាលារៀន Providence ពន្លឿនដំណើរការជ្រើសរើសព័ត៌មានអាជីវកម្ម Providence ថ្ងៃទី 15 ខែមីនា ឆ្នាំ 2022](#)
- [មជ្ឈមណ្ឌលហៅទូរស័ព្ទ COVID ជាភាសាអេស្ប៉ាញមាននៅល្អាចថ្ងៃអង្គារ WPRI ថ្ងៃទី 14 ខែមីនា ឆ្នាំ 2022](#)
- [សាលារៀនសាធារណៈ Providence ចំពោះការបន្តពាក់ម៉ាស់ដោយសារអត្រាទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំងទាបសាលារៀន Providence ផ្តល់ប្រាក់រង្វាន់លើការចុះឈ្មោះសម្រាប់គ្រូបង្រៀនក្នុងដំណើរការជ្រើសរើសដំបូង](#)
- [សាលារៀន Providence ផ្តល់ប្រាក់រង្វាន់លើការចុះឈ្មោះសម្រាប់គ្រូបង្រៀនក្នុងដំណើរការជ្រើសរើសដំបូង ABC 6, March 10, 2022](#)

ដាក់សម្គាល់ប្រតិទិនរបស់អ្នក!

- **ក្រុមប្រឹក្សាសម្រាប់ប្រឹក្សាមាតាបិតា**
ថ្ងៃអង្គារ ទី 12 ខែមេសា ឆ្នាំ 2022
- **ថ្ងៃសុក្រល្អ**
ថ្ងៃសុក្រ ទី 15 ខែមេសា ឆ្នាំ 2022
សម្រាប់សិស្ស
- **ការសម្រាកនិយាយរដូវ**
ថ្ងៃទី 18 ខែមេសា ឆ្នាំ 2022 ដល់ថ្ងៃទី 22 ខែមេសា ឆ្នាំ 2022
- **កិច្ចប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាលារៀន**
ថ្ងៃពុធ ទី 27 ខែមេសា ឆ្នាំ 2022
ម៉ោង 6:30 ល្ងាច
797 Westminister Street, 3rd fl, Providence

រឿងអស្ចារ្យកំពុងកើតឡើងទូទាំងស្រុក ហើយយើងចង់ឱ្យអ្នកបានដឹង! ប្រសិនបើអ្នកមានកម្មវិធីព្រឹត្តិការណ៍ សមាជិកបុគ្គលិក ឬសិស្សដែលមានរឿងដ៏អស្ចារ្យដែលអ្នកចង់រំលេច សូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅ communications@ppsd.org ។

